
Witajcie moi drodzy Myślę, że wszyscy, a na pewno większość z was 
słyszała o aktualnej aferze dotyczącej "Medyka" i jego pożal się boże szefa -
gentlemana Stasia Mazura. W tej sprawie dostałam kontakt do Pani Redaktor stacji 
TVN - Renaty Kijowskiej, która chciałaby nakręcić reportaż na ten temat. Wiem, że 
są tutaj osoby, które pracowały/ pracują w tym przybytku, być może ktoś z was 
zdecydowałby się na udzielenie jakiegoś wywiadu, odpowiedzenie na kilka pytań, 
może opowiedzenie o różnych absurdalnych sytuacjach i traktowaniu ze strony 
Mazura, o których dobrze wiecie, że miały miejsce. Stacja ze swojej strony zapewnia 
10000% anonimowość, zmianę głosu, całkowitą zmianę i zasłonięcie wyglądu w taki 
sposób, że nawet rodzice by was nie poznali XD Pomimo wystosowanych 
"przeprosin" sprawa i tak ma zostać mocno poruszona, wiele jednostek nie chce 
żeby zostało to zamiecione pod dywan, jak to zwykle z Mazurem bywa. Tylko do 
tego potrzeba świadków.
Zdaje sobie sprawę, że niektórzy mogą jakkolwiek się obawiać, zwłaszcza ci którzy 
wciąż tam pracują, ale na litość - bierność w takich sytuacjach to jest tak naprawdę 
przyzwolenie na tego typu traktowanie, brak szacunku, seksizm i mizoginizm (o 
zgrozo) w miejscu pracy. Jesteśmy młodym pokoleniem pielęgniarstwa, pokażmy, że 
nie przyzwalamy na takie traktowanie i coś w tym celu zróbmy. Gorąco 
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